

CANADIAN COLLEGE OF
HEALTH LEADERS



COLLÈGE CANADIEN DES
LEADERS EN SANTÉ

Thank you for helping us promote the CCHL National Awards Program. This document includes recommended English and French text and content that you can use on your website, in newsletters and on social media.

Click on the graphics to download them, then right click to copy or save.

Merci de nous aider à promouvoir le Programme national de prix du CCLS. Ce document comprend du texte et du contenu recommandés en anglais et en français que vous pouvez utiliser sur votre site Web, dans les bulletins d'information et sur les médias sociaux.

Cliquez sur les graphiques pour les télécharger, puis cliquez sur eux avec le bouton droit pour les copier ou les sauvegarder.

www.cchl-ccls.ca

2023

NATIONAL AWARDS PROGRAM

NOMINATE



CANADIAN COLLEGE OF
HEALTH LEADERS
COLLÈGE CANADIEN DES
LEADERS EN SANTÉ

For over two decades, the Canadian College of Health Leaders' National Awards Program has been showcasing the success of exemplary individuals and teams, encouraging knowledge exchange, and stimulating replication of best practices across the industry. Award recipients will be recognized during the College's 2023 Honouring Health Leadership event. The date and format of this celebration will be announced later this year.

During the COVID-19 pandemic, many organisations developed innovative and creative programs that helped to successfully respond to difficult challenges. Recognize these programs by nominating them for a CCHL National Award! **Help us recognize our Difference Makers.** Nominate an individual, a team or an organization for one of the College's awards.

- [3M Health Care Quality Team Awards](#)
- [Award of Excellence in Mental Health and Addictions Quality Improvement](#)
- [Celebrating the Human Spirit Award](#)
- [Chapter Award for Distinguished Service](#)
- [CCHL Distinguished Leadership Award](#)
- [Energy and Environmental Stewardship Award](#)
- [Excellence in Diversity & Inclusion Award](#)
- [Excellence in Patient Experience Award](#)
- [Excellence in Patient Safety Award](#)
- [HMF Article of the Year Award](#)
- [Mentorship Award](#)
- [Nursing Leadership Award](#)
- [President's Award for Outstanding Corporate Membership in the College](#)
- [Recognition in Delivering Value-based Healthcare](#)
- [Robert Wood Johnson Awards](#)
- [Robert Zed Young Health Leader Award](#)

www.cchl-ccls.ca

2023

PROGRAMME NATIONAL DES PRIX

MISES EN CANDIDATURE



CANADIAN COLLEGE OF
HEALTH LEADERS
COLLÈGE CANADIEN DES
LEADERS EN SANTÉ



Pour plus de deux décennies, nos prix soulignent le succès d'individus et d'équipes exemplaires, encouragent l'échange des connaissances, célèbrent l'excellence, et favorisent l'adoption des meilleures pratiques dans tout le secteur. Les prix seront remis aux différents lauréats pendant l'événement Hommage aux leaders en santé 2023. La date et le format de cette célébration seront annoncés plus tard cette année.

Pendant la pandémie de COVID-19, de nombreuses organisations ont développé des programmes innovants et créatifs qui ont aidé à relever avec succès des défis difficiles. Reconnaissez ces programmes en les proposant pour un prix national du CCHL ! **Aidez-nous à reconnaître nos agents de changement.** Proposez une personne, une équipe ou une organisation pour l'un des prix du Collège.

- Prix 3M de la qualité pour les équipes de soins de santé
- Prix d'excellence en amélioration de la qualité des services en santé mentale et en toxicomanie
- Prix de célébration de l'esprit humain
- Prix du chapitre pour contribution remarquable
- Prix pour leadership distingué du CCHL
- Prix pour la gestion de l'énergie et de l'environnement
- Prix d'excellence en matière de diversité et d'inclusion
- Prix pour l'excellence de l'expérience du patient
- Prix d'excellence en sécurité des patients
- Prix du meilleur article de l'année
- Prix pour le mentorat
- Prix de leadership en soins infirmiers
- Prix du président pour apport exceptionnel d'un membre corporatif au Collège
- Reconnaissance de la prestation de soins de santé axés sur la valeur
- Les prix Robert Wood Johnson
- Prix Robert Zed - jeune cadre de service de santé

www.cchl-ccls.ca

Newsletter Insert:

Recognize and promote your outstanding leaders and programs

[CCHL – National Awards Program](#)

The Canadian College of Health Leaders is inviting nominations for the [2023 National Awards Program](#). This is a great opportunity to recognize and promote the outstanding leaders and programs in your organization.

Award recipients will be recognized during the College's 2023 Honouring Health Leadership event. The date and format of this celebration will be announced later this year.

[Read More](#)

Honorez vos leaders et programmes exceptionnels

[CCLS – Programme national des prix](#)

Le Collège canadien des leaders en santé vous invite à proposer des candidats pour [le Programme national des prix 2023](#). Vous avez là une excellente occasion d'honorer les leaders hors pair et de faire connaître et de promouvoir les programmes exceptionnels de votre organisation.

Les prix seront remis aux différents lauréats pendant l'événement Hommage aux leaders en santé 2023. La date et le format de cette célébration seront annoncés plus tard cette année.

[Détails](#)

Key Hashtags

English: #CCHLeaders #CCHLDifferenceMaker #CDNHealth #HCLDR #PublicHealth #HealthLeadership #HealthManagement #HealthLeaders

French: #CCHLeaders #CCLStransformateur #SantéCDN #HCLDR #SantéPublique #LeadershipEnSanté #GestionDeLaSanté #HealthLeaders #Santé #Leadership #Gestion

Key Links

English: [Make a Nomination](#), [National Awards Program](#), [List of Awards](#), [Honouring Health Leadership](#)

French: [Faire une nomination](#), [Programme national des prix](#), [Liste des prix](#), [Hommage aux leaders en santé](#)

www.cchl-ccls.ca

Social Media Graphic (click on the graphic to download it then right click to copy or save):

Graphique sur les médias sociaux (cliquez sur le graphique pour le télécharger, puis cliquez sur lui avec le bouton droit pour le copier ou le sauvegarder) :



A social media graphic for the 2023 National Awards Program. The top half features a photograph of several crystal awards on a stage with colorful lighting. The year '2023' is written in large white outline font on the left. A red button with the word 'NOMINATE' is on the right. The bottom half has a blue background with the text 'NATIONAL AWARDS PROGRAM' in white. The logo of the Canadian College of Health Leaders is on the right.

2023

NOMINATE

NATIONAL AWARDS PROGRAM

 CANADIAN COLLEGE OF HEALTH LEADERS
COLLÈGE CANADIEN DES LEADERS EN SANTÉ



A social media graphic for the 2023 Programme National des Prix. The top half features a photograph of several crystal awards on a stage with colorful lighting. The year '2023' is written in large white outline font on the left. A red button with the text 'MISES EN CANDIDATURE' is on the right. The bottom half has a blue background with the text 'PROGRAMME NATIONAL DES PRIX' in white. The logo of the Canadian College of Health Leaders is on the right.

2023

MISES EN CANDIDATURE

PROGRAMME NATIONAL DES PRIX

 CANADIAN COLLEGE OF HEALTH LEADERS
COLLÈGE CANADIEN DES LEADERS EN SANTÉ

www.cchl-ccls.ca

LinkedIn/Facebook:

The Canadian College of Health Leaders is inviting nominations for its 2023 National Awards Program. Visit their web site to find out how you can nominate an individual, team or organization:

https://bit.ly/AwardNominations_EN

During the COVID-19 pandemic, many organisations developed innovative and creative programs that helped to successfully respond to difficult challenges. Recognize these programs by nominating them for a CCHL National Award!

The National Awards Program boasts 16 awards honouring leaders in healthcare, including senior executives, emerging leaders, administrative and operational teams, nurses, students and more.

*#CDNHealth #PublicHealth #Hospital #Nurses #HealthTeams #EmergingLeaders
#EmergingHealthLeaders #HCLDR #HealthLeadership #HealthLeaders #HealthManagement
#LeadershipMatters #LeadershipAwards #CCHLeaders #CCHLDifferenceMaker #HealthQuality
#PatientEngagement #PatientSafety #PatientExperience #YoungLeaders #Mentorship
#ValueBasedHealthcare #MentalHealth #EnergyEfficiency #Diversity #Inclusion*

Le Collège canadien des leaders en santé lance officiellement son Programme national de prix 2023. Visitez leur site Web pour voir comment vous pouvez proposer une personne, une équipe ou une organisation :

https://bit.ly/AwardNominations_FR

Le Programme national des prix compte 16 prix rendant hommage à des leaders en soins de santé comprenant des cadres supérieurs, des leaders montants, des équipes administratives et opérationnelles, des infirmières, des étudiants et d'autres individus et entités qui se sont démarqués.

Pendant la pandémie de COVID-19, de nombreuses organisations ont développé des programmes innovants et créatifs qui ont aidé à relever avec succès des défis difficiles. Reconnaissez ces programmes en les proposant pour un prix national du CCLS !

*#SantéCDN #SantéPublique #Hôpital #Infirmières #Infirmiers #HealthTeams #EmergingLeaders
#EmergingHealthLeaders #HCLDR #LeadershipEnSanté #HealthLeaders #GestionDeLaSanté
#LeadershipAwards #CCHLeaders #CCLStransformateur #Santé #Leadership #Gestion #Qualité
#SécuritéDesPatients #ExpérienceDuPatient #JeunesLeaders #Mentorat #SantéMentale
#Efficacitéénergétique #Diversité #Inclusion*

www.cchl-ccls.ca

Twitter:

#CCHLeaders is inviting nominations for its 2023 National Awards Program. Visit their web site to find out how you can nominate an individual, team or organization. #CDNHealth #PublicHealth #HCLDR #HealthManagement #HealthLeadership #CCHLDifferenceMaker >

https://bit.ly/AwardNominations_EN

#CCHLeaders lance officiellement son Programme national de prix 2023. Visitez leur site Web pour voir comment proposer un individu, une équipe ou une organisation. #CDNHealth #SantéPublique #GestionDeLaSanté #LeadershipEnSanté #CCLStransformateur >

https://bit.ly/AwardNominations_FR